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Z á p i s n i c a   

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka 

zo dňa 03.10.2024 

 

Začiatok zasadnutia:  17:00 

Ukončenie zasadnutia:  19:00 

 

Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Ing. Branislav Bullo, Roman Hianik 

Počet zúčastnených občanov:  4 občania 

 

Program rokovania: 

1. Privítanie občanov poslancom 

2. Schvaľovanie čerpania financií  z operatívnej potreby VVO č.5 

3. Schvaľovanie majetkovo - právnych žiadostí  

4. Informovanie poslancom o stave podnetov z predošlých stretnutí, 

o uskutočnených akciách a aktivitách 

5. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky 

6. Záver stretnutia 

 

K bodu 1) 

Rokovanie VVO č. V otvoril predseda Ján Mäsiar. 

 

K bodu 2) 

• Posedenie k úcte starším. Darčeky.... 100 €, Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 

• Príspevok na Šarkanšou (plánované v októbri). Občerstvenie a darčeky pre 

deti. 60 €, Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 

 

K bodu 3) 

• VVO5 súhlasí so žiadosťou o zámenu nehnuteľností vo vlastníctve mesta 

Prievidza za  nehnuteľnosti vo vlastníctve Rím. KC farnosť Prievidza-Veľká 

Lehôtka. Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 

• VVO5 nesúhlasí so žiadosťou pána Mariana Škultétyho na zmenu územného 

plánu pre obytnú zónu. Lokalita nad Uhlištnou ulicou. Za 0, Proti 3, Zdržal sa 0 
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VVO5 nesúhlasí so žiadosťou pána Mariana Škultétyho na zmenu územného 

plánu pre rekreačnú zónu. Lokalita nad Uhlištnou ulicou. 

Predmetné parcely sa nachádzajú v zosuvovom a nestabilnom území tak ako 

sa vyjadril aj útvar architekta mesta. S týmto vyjadrením architekta mesta plne 

súhlasíme. 

 

K bodu 4) 

• Vyčistenie odvodňovacieho rigolu na konci Uhlištnej ulice uskutočnené cez 

TSMPD  

• Likvidácia – kosenie pohánkovca postupne prebieha cez povodie dolného 

Váhu. Pohánkovec však zostáva na mieste pokosenia. 

• Značka ,,Daj prednosť v jazde,, medzi ulicami Hradecká a Remeselnícka je 

v riešení. 

• Oprava mantinelov na umelom ihrisku v mestskej časti Veľká Lehôtka je 

v predbežnom pláne na budúci rok 2025. 

• Správa ciest TSK dokončila vodorovné značenie na ceste do mestskej časti 

Veľká Lehôtka.  

• Siete na hokejové bránky pre mladých sú už zakúpené. 

 

K bodu 5) 

• Občania a VVO5 žiadajú zberovú spoločnosť POH o pravidelné umývanie 

zberových nádob na BRO (hnedé nádoby) v intervaloch takých ako to robila 

predchádzajúca zberová spoločnosť. 

• Výbor VVO5 žiada o majetkovo právne vysporiadanie odvodňovacieho kanálu 

z ihriska smerom do dediny (na Uhlištnú ulicu), tak aby patrilo pod mesto 

Prievidza a mesto by tento odvodňovací kanál pravidelne čistilo a udržiavalo vo 

funkčnom stave.. Kanál je nevyhnutné udržiavať v rámci protizosuvových 

opatrení, čo potvrdzuje aj vyjadrenie Ústavu Dionýza Štúra 1190/24-01 

z 19.04.2024. 

• Na cintoríne je plánované opílenie niektorých suchých konárov. 

• Občianka Sidónia H. žiada o vypílenie stromov na cintoríne a nahradiť ich inou 

vhodnou výsadbou. Stromy ohrozujú hrobové miesta (pri páde hrozí 

poškodenie) a tiež zdravie ľudí, ktorí sa na cintoríne pohybujú. Občianka 

prikladá písomnú žiadosť o riešenie situácie. 



Strana 3 z 3 
 

 

 

K bodu 6) 

Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým prítomným a 

ukončil stretnutie. 

 

 

V Prievidzi dňa 03.10.2024      Ján Mäsiar 

predseda VVO č. V 

 

 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


